

2024年 DEKA FIT 上海站 — 报名价格说明

2024 DEKA FIT SHANGHAI — REGISTRATION PRICE INSTRUCTION

报名价格 REGISTRATION PRICE

组别 CATEGORY	价格PRICE	早鸟价 EARLY BIRD PRICE	优惠价 NORMAL PRICE	原价 FINAL PRICE
竞技组 COMPETITIVE		529 RMB/人	589 RMB/人	649 RMB/人
公开组个人 OPEN INDIVIDUAL		399 RMB/人	439 RMB/人	469 RMB/人
公开组战队 (个人) OPEN TEAM(INDIVIDUAL)		369 RMB/人		439 RMB/人
公开组双人 OPEN 2-PERSON		329 RMB/人		359 RMB/人

【优惠价】

“优惠价”为早鸟价上涨后的价格。

【原价】

“原价”为比赛名额原价，是“优惠价”上涨后的价格。

【战队价格】说明：

- 1、战队价适用于至少 10 人 (≥ 10) 的战队；
- 2、战队报名仅限公开组报名。

注：以上比赛价格将随比赛时间的临近进行梯度上涨，建议您提早报名。价格上涨前7日，组委会将通过微博、微信进行通知。

【NORMAL PRICE】

It' s the increasing price after the early bird price.

【FINAL PRICE】

It' s the final price of the competition, which is the increasing price after the normal price.

【OPEN TEAM GROUP】：

1. At least 10 people registered could enjoy the team price
2. Only open individual group can register into a team.

Note:

Recommend you register in advance, as the price will increase with the approach of the competition. You will be notified seven days before the price increase on Weibo and Wechat.

报名方式一：创建一个战队

- 1 搜索【勇士部落】小程序，点击【我的】-【我的战队】，然后点击【创建战队】
- 2 创建战队成功之后，点击【邀请好友加入】，进入海报生成界面
- 3 确定所报赛事与赛事级别后，上传照片并生成海报
- 4 分享海报即可邀请好友加入战队

报名方式二：加入已有战队

- 1 扫描战队海报上二维码加入战队
- 2 填写信息
- 3 完成缴费

注：

- ✓ 个人加入战队的报名价格依付费时间而定，如战队在早鸟价时间创建，您付费时为优惠价期间，则您需要支付战队优惠价完成报名。
- ✓ 所有战队优惠价格在 10 人及以上成立，未达 10 人及以上的战队，个人报名价格为当前公开组个人报名的报名价格。
- ✓ 若您在加入战队时，战队未满 10 人，则您需要支付公开组当前报名价格，若您的战队在赛前超过 10 人，满足战队优惠价格政策，则您的多缴的报名费用将在赛后 30 个工作日左右退还至您的支付账户。

METHOD 1: CREATE A TEAM

- 1 Search 【勇士部落】 on Wechat, click 【我的】 - 【我的战队】 , and then click 【创建战队】
- 2 Click 【邀请好友加入】 to enter the poster generation interface
- 3 Confirm the competition, upload the photo and generate the poster
- 4 Share the poster to invite your friends to join the team

METHOD 2: JOIN AN EXISTING TEAM

- 1 Scan the QR code on the team poster
- 2 Fill out the information
- 3 Complete the payment

NOTE:

- ✓ The registration price for individuals to join the team depends on the payment time. If the team is created during the early bird price period and you pay during the normal price period, you need to pay the normal price to complete the registration.
- ✓ All the team discount price is set up at least 10 people; Less than 10 people, the individual registration price is the current price of open group.
- ✓ If less than 10 people when you join the team, you need to pay the current registration price of the open group. Before the competition, your team is more than 10 people and meets the preferential price policy, your overpaid registration fee will be refunded to your payment account within 30 working days after the competition.

报名方式:

- 1 点击双人组报名
- 2 填写两名队员的个人信息
- 3 完成缴费
- 4 下载双人组海报

注:

- ✓ 个人加入双人组团队的报名价格依付费时间而定，如双人组团队在早鸟价时间创建，您付费时为优惠价期间，则您需要支付双人组优惠价完成报名。

METHOD:

- 1 Click on Open 2-person team to sign up
- 2 Fill out the personal information of both team members
- 3 Complete the payment
- 4 Download the poster

NOTE:

- ✓ The registration price for individuals to join the team depends on the payment time. If the team is created during the early bird price period and you pay during the normal price period, you need to pay the normal price to complete the registration.

退费及延期REFUNDS AND EXTENSIONS

【退费】说明：

本赛事不设退费。选手完成报名后无法如期参加时，可将名额延期至其他时间的赛事。详情请参考“延期说明”。

【延期】说明：

2024年的比赛可以进行名额延期。名额延期允许本人将参赛名额延期至其他正在开放报名的赛事，且仅限一次。延期产生的所有费用，均由参赛选手自行承担。除公开组双人名额申请延期时需联系客服，其他组别名额延期方式如下。

名额延期操作方式一：

- 1、登陆「官方报名网站」；
- 2、点击「个人中心」；
- 3、点击「报名记录」；
- 4、点击「名额延期」；
- 5、根据提示进行延期操作；

名额延期操作方式二：

- 1、登陆「勇士部落小程序」；
- 2、点击「我的」；
- 3、点击「我的订单」；
- 4、点击「赛事订单」；
- 5、点击「所报名赛事」；
- 6、点击「名额延期」；
- 7、根据提示进行延期操作；

退费及延期 REFUNDS AND EXTENSIONS

【REFUNDS】 INSTRUCTION:

There are no refunds for this competition. If a participant completes his registration and is unable to attend the competition as scheduled, he may extend his place to another competition. Please refer to the "Extension Instructions" for details.

【EXTENSIONS】 INSTRUCTION:

Extensions are possible for the 2024 competition. The extension of a place allows the participant to extend his place to another competition for which registration is open, and only once. All costs incurred by the extension are the responsibility of the participant. With the exception of the 2-person open team group, which can be extended by contacting customer service, the extension of a place in the other groups can be made in the following way.

METHOD 1:

1. Log in the **【Official Registration Website】** ;
2. Click **【Personal Center】** ;
3. Click **【Registration Record】** ;
4. Click **【Quota Extension】** ;
5. According to the prompt for extension operation;

METHOD 2:

1. Log in **【勇士部落】** mini program;
2. Click **【我的】** ;
3. Click **【我的订单】** ;
4. Click **【赛事订单】** ;
5. Click **【所报名赛事】** ;
6. Click **【名额延期】** ;
7. According to the prompt for extension operation;

关于报名的疑问QUESTION ABOUT REGISTRATION

Q: 战队不到 10 人如何报名?

A: 2024年DEKA FIT上海站十项体能赛仅设 10 人及以上的战队报名优惠价格, 如您的战队人数未到达 10人, 请先进行线下招募。

Q: 加入一个战队后能中途更换战队/加入另一个战队吗?

A: 已有战队的勇士不能中途更换战队/加入另一个战队。

Q: 已经报名公开组个人的选手, 还可以加入战队吗?

A: 已经报名公开组个人的选手不能加入其他战队。

Q: 除了分享海报外, 如何邀请好友加入自己的战队?

A: 您可直接登录报名官网[斯巴达勇士赛 官方报名网站 \(zhibo.tv\)](http://zhibo.tv), 创建战队时下载战队报名表, 将表格分享给好友并填写相关信息, 最后批量上传。

Q: 战队在早鸟价时期成团, 但自己加入时战队价格已经变成优惠价, 请问新加入选手将享受什么价格?

A: 战队报名价格以付费时间为准, 如选手在优惠价期间加入该战队, 则需要支付优惠价, 如选手在原价期间加入战队, 则需要支付战队原价报名费。

Q: 关于报名价格的变更, 如何知道何时上涨?

比赛价格的上涨会在变更前 7 日通过微博、微信进行通知。

Q: DEKA赛事可以使用优惠码或延期码吗?

A: 除DEKA双人组无法使用系统自动生成的延期码, 其他DEKA赛事可以使用优惠码或延期码。

关于报名的疑问QUESTION ABOUT REGISTRATION

Q: How can I register with less than 10 team members?

A: The team price is only available for teams with 10 or more individual members in DEKA FIT Shanghai 2024. If your team is less than 10 members, please recruit offline first.

Q: After joining a team, can I change or join another team?

A: Participants who have already joined a team cannot switch to or join another team midway.

Q: Can participants who have already signed up for the open group still join a team?

A: Participants who have already registered for the open group cannot join another team.

Q: Besides sharing the poster, how can I invite my friends to join my team?

A: You can log in directly to the official registration website [斯巴达勇士赛 官方报名网站 \(zhibo.tv\)](http://zhibo.tv), download the team registration form when you create a team, share the form with your friends to fill out the necessary information, and then upload the form in batch.

Q: Our team was formed during the early bird price period, but the price changed to normal when I joined. What price will I pay?

A: The team registration price depends on the payment time. If you join the team during the normal price period, you must pay the normal price. If you join during the final price period, you must pay the final registration fee price.

Q: How will I know when the registration prices increase?

A: You will receive notification seven days before any price increase on Weibo and WeChat.

Q: Can I use a discount code or extension code for DEKA?

A: Except for DEKA 2-Person Team Group, which cannot use automatically generated extension codes, other DEKA competitions can utilize discount codes or extension codes.